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Hei, 
  
Tusen takk for invitasjon og innholdsrikt møte i dag på Gløshaugen. 
  
Jeg har spørsmål om brukthandelloven. Ombruk og gjenbruk er blant "lavthengende 
frukter" med stort potensiale for å få i gang en mer sirkulær økonomi og redusere 
ressursbruk og utslipp, men brukthandelloven gjør det unødvendig ineffektivt å omsette 
brukte varer. 
  
Næringsministeren lovet å presentere forslag til oppdatert regelverk i 2023 
(https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/tar-grep-for-enklere-brukthandel/id2990108/). 
  
Hva er planen videre angående denne loven? Når vil vi se endring? 
  
  
  
Med vennlig hilsen 
Solveig Aarak  
(student) 
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